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van de heer LUK VAN NIEUWENHUYSEN

Zuid-Afrika  –  Afrikaanstalige radio

Vlaanderen heeft zich tot op heden weinig ingela-
ten met de moeilijkheden die rijzen om de A f r i-
kaanse taal in Zuid-Afrika te handhaven en met de
pogingen die daartoe worden ondernomen.

Toen ik in 1998 de aandacht van de toenmalige
Vlaamse regering vestigde op de pogingen van het
toenmalige bewind in Zuid-Afrika om de A f r i-
kaanstalige cultuurgemeenschap in het kader van
een nieuw "uitsaaiwetsontwerp" het recht te ont-
zeggen gemeenschapsgebonden radiozenders uit te
b a t e n , getrooste de regering zich toch de moeite
om meer informatie daaromtrent in te winnen. Te n
gevolge van grote binnenlandse druk onderging
het betrokken wetsontwerp uiteindelijk nog een
aantal aanpassingen, zodat zenders zoals de A f r i-
kaanstalige Radio Pretoria konden blijven uitzen-
d e n . Sommige Afrikaners geloven dat ook de bui-
tenlandse belangstelling voor dit dossier, en met
name vanuit de toenmalige Vlaamse regering, b i j-
gedragen heeft tot de redding van hun zender.

De Zuid-Afrikaanse overheid zou thans evenwel
een nieuwe poging ondernemen om met name de
zendvergunning van Radio Pretoria te weigeren.
De reden daarvan is de zender zelf niet bekend.

Werd in het licht van het samenwerkingsakkoord
met Zuid-Afrika reeds de bezorgdheid van de
Vlaamse regering over deze gang van zaken aan de
Z u i d-Afrikaanse collega van de minister meege-
deeld ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan de ministers Va n
Grembergen (vraag nr. 34) en Ceysens (nr.
15).

Antwoord

Het antwoord op de deze vraag behoort tot de be-
voegdheid van mevrouw Patricia Ceysens, V l a a m s
minister van Economie, Buitenlands Beleid en
E-government (voor het gedeelte Buitenlands Be-
l e i d ) , en de heer Marino Ke u l e n , Vlaams minister
van Wo n e n , Media en Sport (voor het gedeelte
Media).

(Antwoord Patricia Ceysens : blz. 1375  –  red.)


